
ZÁPIS Z JEDNÁNÍ

KOMISE MĚSTSKÉ ČÁSTI Č. 19
Pavlovičky

Č. 10 / 2024 07. 10. 2024 / 17:30 hod.

I. PREZENCE

Přítomni: PhDr. Chalupová Zita, Čáslava Dušan, Smyčka Zdeněk, Přerovská Jarmila, MUDr.
Galuszková Dana, Ph.D. MBA, Vejrosta Dan, Kürfurstová Božena, Ing. Kochová Veronika,
RNDr. Mutinová Kateřina

Hosté: pan Milan  Tomeček

Z celkového počtu 9 členů se zúčastnilo 9, komise na svém jednání byla usnášeníschopná.

II. PROJEDNÁVANÉ ZÁLEŽITOSTI

1 Schválení programu schůze

Usnesení:
1. Oprava Chválkovické ulice
2. Značka v ulici U panelárny
3. Povodně
4. Adventní koncert
5. Zeleň v Pavlovičkách a STO
6. Rekonstrukce tramvajové trati 

Komise souhlasí
Pro: 9 Proti: 0 Zdržel se: 0

2 Vystoupení zástupců MPO, PČR

3 Vystoupení hostů

Usnesení:
Obyvatel Pavloviček pan Milan Tomeček upozornil na zvýšený provoz v ulici Na Zákopě způsobený současnou
objížďkou a na nevyhovující značení v ulici U Panelárny před křížením s ulicí Na Zákopě. Doporučil instalovat
zde informativní dopravní značku.

Komise souhlasí
Pro: 9 Proti: 0 Zdržel se: 0

4 Kontrola požadavků z minulých zápisů
Starší požadavky
Zápis č. 5/2024 ze dne 06. 05. 2024: Cyklostezka - Vyřešené
Zápis č. 5/2024 ze dne 06. 05. 2024: STO na rohu ulic Chválkovické a Veverkovy - Předáno
Zápis č. 5/2024 ze dne 06. 05. 2024: Graffiti na domku na konečné tramvaje v Edisonově ulici - Předáno
Zápis č. 6/2024 ze dne 03. 06. 2024: Dopravní značení v Čadově ulici - Před uzavřením
Zápis č. 6/2024 ze dne 03. 06. 2024: Povolení nočních směn ve firmě JIP - Předáno
Zápis č. 6/2024 ze dne 03. 06. 2024: Parkování u NP Bělidla - Předáno
Zápis č. 7/2024 ze dne 01. 07. 2024: Zeleň v Pavlovičkách - V realizaci
Zápis č. 7/2024 ze dne 01. 07. 2024: Chodník v ulici U Podjezdu - Vyřešené
Zápis č. 8/2024 ze dne 05. 08. 2024: Zeleň v Pavlovičkách - V realizaci

5 Projednávané záležitosti

Usnesení:
1. Pokračují práce na rekonstrukci ulic Pavlovické, Chválkovické a části U Podjezdu. Od 14. 10. by již MHD
měla jezdit po obvyklé trase a měly by být obsluhovány zastávky Chválkovická - Epava a Na Pile. Na podnět od



Milana Tomečka a dalších členů komise požaduje KMČ, aby v ulici Na Zákopě častěji kontrolovala řidiče
Městská policie - řidiči si tudy zkracují cestu, i před rekonstrukcí často nedodržovali jednosměrný provoz.
2. Na podnět Milana Tomečka KMČ požaduje instalaci informativní dopravní značky v ulici U Panelárny před
křížením s ulicí Na Zákopě. Často se stává, že řidič nákladního vozu myslí, že ulice Na Zákopě ho dovede do
ulice Železniční, a pak se už nedokáže otočit a vrátit. Značka by měla informovat, že odbočit nesmějí auta nad
3,5 t a že řádná odbočka je až na Chválkovické u hospody Na pile.
3. Kvůli počasí se neuskutečnila akce Pavlovické babí léto. Týden nato bylo ještě hřiště hrozně mokré. Členové
KMČ se proto rozhodli, že finance, které by využili na pořádání akce, věnují městské části Chomoutov, který byl
postižen povodněmi. Stejně bylo naloženo i s balíčky - odměnami pro děti, které obsahovaly netrvanlivé
potraviny.
4. Adventní koncert se již tradičně uskuteční v předvánočním čase v prostorách Apoštolské církve. KMČ opět
pozve folklórní soubor Rovina. Termín bude upřesněn.
5. Vrba v ulici Na Zákopě je již uklizena, dosud nejsou upraveny živé ploty ve Veverkově ulici. U hřiště v
Kampelíkově ulici je třeba odstranit uschlou túji. KMČ též požaduje pravidelný úklid u stanovišť tříděného
odpadu, aktuálně zejména u STO v Lindnerově ulici. Dále se na KMČ obracejí občané s požadavky na přidání
kontejnerů na nápojové kartony (Veverkova a Gorkého ulice) a na papír, kovy a olej (Edisonova ulice). 
6. Zástupce KMČ navštívil předběžné jednání k plánované rekonstrukci tramvajové trati od hlavního nádraží
přes Hodolany a Bělidla do Pavloviček. Rekonstrukce se uskuteční snad v roce 2026. Zvažuje se varianta, že
tramvaj pojede v Pavlovičkách nejprve rovně na konečnou v Edisonově ulici, a teprve potom na zastávku
Pavlovická u NP Bělidla. To by pomohlo zejména starším lidem, kteří zde nakupují, poté se svezou z Pavlovické
do Edisonovy, kde musejí vystoupit a počkat na termín odjezdu z konečné. KMČ chce navrhnout, aby se trať v
Divišově ulici od konečné po zastávku Bělidla zjednokolejnila. Tím by mohl vzniknout určitý prostor využitelný
pro parkování rezidentů.

Komise souhlasí
Pro: 9 Proti: 0 Zdržel se: 0

6 Vyjádření komise k žádostem od odborů MMOl

7 Nové požadavky

1 Kontroly MP v ulici Na Zákopě

KMČ požaduje, aby v ulici Na Zákopě zejména po ukončení rekonstrukce Chválkovické ulice častěji kontrolovala
řidiče Městská policie - řidiči si tudy zkracují cestu, i před rekonstrukcí často nedodržovali jednosměrný provoz.

2 Dopravní značka v ulici U Panelárny

KMČ požaduje instalaci informativní dopravní značky v ulici U Panelárny před křížením s ulicí Na Zákopě. Často
se stává, že řidič nákladního vozu myslí, že ulice Na Zákopě ho dovede do ulice Železniční, a pak se už
nedokáže otočit a vrátit. Značka by měla informovat, že odbočit nesmějí auta nad 3,5 t a že řádná odbočka je až
na Chválkovické u hospody Na pile.
V příloze je návrh, jak by značka mohla zhruba vypadat.

3 Zeleň v Pavlovičkách, STO

KMČ požaduje odstranění uschlé túje u hřiště v Kampelíkově ulici. Dále požaduje pravidelný úklid u stanovišť
tříděného odpadu, aktuálně zejména u STO v Lindnerově ulici. Na KMČ se opět obracejí občané s požadavky
ohledně stanovišť tříděného odpadu. Proto KMČ požaduje přidání kontejnerů na nápojové kartony (Veverkova a
Gorkého ulice) a na papír, kovy a olej (Edisonova ulice). Kontejner na kovy zde již byl, TSMO ho nakonec
odstranily, ale občané mají tento požadavek stále.

8 Obecné informace

III. SCHVÁLENÍ ZÁPISU č. 10 / 2024

Datum schválení zápisu: 13. 10. 2024 Předseda/předsedkyně KMČ:
PhDr. Chalupová Zita



Zapsal/a:
PhDr. Chalupová Zita

Ověřil/a:
RNDr. Mutinová Kateřina


